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Link-uri și transcriere:

-Răpirea vine prima, 2 Tesaloniceni 2:3 – 14 iunie 2020 

 https://youtu.be/Us7-jOaEDis 

- Actualizare despre profeții, „Dovada pentru răpirea pre-tribulaționistă” 
https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+mvrqw5f

- Legătură spre „Acordul Secolului” al lui Tump” 
https://trumpwhitehouse.archives.gov/peacetoprosperity/ 

- Actualizare despre profeții, O scufundare adâncă în „Acordul Secolului” al Președintelui 
Trump https://www.youtube.com/watch?v=WwsPE7-J25w 

- Actualizare despre profeții, „Pace cu mulți” (Acordurile Avraam) 
https://subsplash.com/+d6kc/lb/mi/+2866x8p?embed=true&recentRoute=app.web-
app.library.media-item&recentRouteSlug=%2B2866x8p

- Actualizare despre profeții, „Conectarea punctelor profetice” 
https://subsplash.com/+d6kc/lb/mi/+xmhyqss?embed=true&recentRoute=app.web-
app.library.media-series&recentRouteSlug=%2B82yxp8f

- Actualizare despre profeții, „Ultimul Imperiu stăpânitor al omului” 
https://subsplash.com/+d6kc/lb/mi/+4m88t74?embed=true&recentRoute=app.web-
app.library.media-series&recentRouteSlug=%2B82yxp8f

- Actualizare despre profeții, „Constrânși în colțul profetic”

https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+hqrv8yy

APOCALIPSA  SCHIȚA DIVINĂ Apocalipsa 1:19 
APOCALIPSA CAPITOL(E) EVENIMENT(E) 

Ce ai văzut... (Trecut) 1 Isus Hristos Răstignit-Îngropat-Înviat

Ce este acum (Prezent) 2&3 Istoria Bisericii (Biserica Menționată de 19 ori)

Ce va avea loc după (Viitor) 4&5 Răpirea 

Ce va avea loc după (Viitor) 6-19 Necazul cel Mare (Biserica nu e menționată ) 

Ce va avea loc după (Viitor) 20 Mileniul 

Ce va avea loc după (Viitor) 21 & 22 Noul Cer și Noul Pământ 
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Privire de ansamblu – CELE 7 PECEȚI Apocalipsa 6-8 
PECETEA PROFEȚIA VERSETUL

1 Calul Alb călărit de Antihrist care vine cuceritor cu arc (toxin) și coroană
(Corona)

Apoc. 6:1-2

2 Calul Roșu Aprins al războiului ia pacea de pe pământ cu sabia și 
oamenii se ucid unii pe alții

Apoc. 6:3-4

3 Calul negru al foametei prin hiperinflație costul unei pâini va fi cât 

salariul pe o zi 

Apoc. 6:5-6

4 Calul Gălbui / Palid (Chloros) al Morții și Locuinței Morții omoară peste 

un sfert din populația pământului 

Apoc. 6:6-8

5 Sufletele celor înjunghiați din pricina Cuvântului lui Dumnezeu  Apoc. 6:9-11

6 Un mare cutremur de pământ, soarele se face negru, luna ca sângele, 

stelele cad, munții se mută din loc, omul se ascunde

Apoc. 6:12-17

7 Tăcere în cer de jumătate de ceas, apoi șapte îngeri care stau înaintea 

lui Dumnezeu primesc șapte trâmbițe

Apoc. 8:1-2

KAPONO: Tată ceresc, ce bucurie aduci în inimile noastre, Doamne. Îți mulțumim
foarte mult pentru acest timp în care ne putem aduna ca o familie în Hristos pentru doar a ne
închina Ție.  Pentru a ne înălța  laudele și mulțumirile noastre către Tine.  Să-Ți mulțumim
pentru  tot  ceea  ce  ai  făcut.  Îți  mulțumesc  pentru  lecții,  Doamne.  Îți  mulțumim  pentru
momentele grele pentru că învățăm, Doamne. Ele sunt spre binele nostru, pentru a ne face mai
puternici,  pentru a ne zidi. Așa că Îți mulțumesc, Doamne, pentru acest timp. Fie ca acest
cuvânt să vorbească inimilor noastre, Doamne, să ne pregătească inimile, Doamne, pentru a-l
primi, Doamne. Îți mulțumesc din nou foarte mult. Cerem binecuvântarea peste pastorul JD.
Întărește-l, Doamne, ca, până la ultima lui suflare, să predice Cuvântul. Așa că Îți mulțumesc
pentru acest timp din nou. Cerem aceasta în numele lui Isus, amin. 

PASTOR  JD:  Amin  și  amin.  Bună  dimineața.  Bine  ați  venit!  Puteți  lua  loc.
Mulțumesc. Și celor care sunt online dorim să vă urăm bun venit. Ne bucurăm foarte mult că
sunteți alături de noi. Vom trece direct la subiect. Avem două servicii duminică, primul dintre
ele fiind actualizările săptămânale ale profețiilor biblice. Facem acest lucru de mulți ani. Și
acum al doilea serviciu este, nu a fost întotdeauna, dar acum este predica, care este un studiu
verset cu verset prin Cuvântul lui Dumnezeu. În prezent ne aflăm, și cu voia Domnului, astăzi

          

Data versiunii: 11.01.2023              2/19



                          Actualizare despre profețiile biblice 27.11.2022
                    De ce nu suntem   în Necazul cel Mare încă  

Pastor JD Farag

vom încheia Cartea 1 Petru. Așadar, textul nostru va fi capitolul 5:10-14. Și ne vom uita la
importanța primordială de a ne pune suferința în perspectiva biblică și, chiar mai important, în
perspectiva eternă. Așadar, aceasta va fi la ora 11:15 a.m., ora Hawaii, pentru cei care ni se
alătură prin intermediul transmisiei în direct, iar pentru cei care sunt aici, sunteți bineînțeles
bineveniți să rămâneți și să vă alăturați nouă și pentru al doilea serviciu. De asemenea, pentru
cei care ne urmăresc prin intermediul YouTube sau Facebook, vă încurajăm să accesați direct
site-ul JDFarag.org. Acolo veți găsi integralitatea necenzurată și neîntreruptă a actualizării de
astăzi. Să trecem la treabă. 

Pentru actualizarea de astăzi am o veste foarte bună. (Râde) Da, o vedeți pe ecran. Nu
o luați înaintea mea. Este o veste foarte bună pe care trebuie să o auzim cu toții, iar vestea
bună este că nu suntem încă în necazul de 7 ani. Suntem în regulă? Să încheiem cu rugăciune?
Acum, iată care este chestia: Suntem foarte aproape, ceea ce este de fapt, dacă vă gândiți la
asta,  o  veste  bună  în  sine,  pentru  faptul  că  profeția  biblică  ce  va  fi  împlinită  în  timpul
necazului începe deja să se întâmple chiar acum, înainte de necaz. Ceea ce sper să fac astăzi
este să abordez această chestiune explicând motivele pentru care nu suntem, nu putem fi încă
în necazul de 7 ani. Și iată de ce. Sunt unii care cred că tot ceea ce se întâmplă în lumea de
astăzi înseamnă că trebuie să ne aflăm în necaz. Trebuie să mărturisesc că am fost destul de
surprins când am aflat că această credință este mai răspândită și mai pronunțată decât ce am
înțeles inițial, atât de mult încât, după ce L-am căutat pe Domnul, am de gând să-i las Duhului
Sfânt spațiu de manevră, ca să zic așa, pentru a decide dacă să fac sau nu o continuare în acest
sens. Și pentru a face acest lucru, aș dori să vă invit pe toți cei care ați putea fi confuzi de
acest lucru sau care vă luptați cu acest lucru să ne trimiteți un e-mail prin intermediul site-ului
web, JDFarag.org. 

Cei care sunteți aici, dacă vreți să trimiteți e-mailul. După cum ne îndrumă Domnul, le
vom citi și vom întreba pe Domnul în legătură cu ele, după ce Îl vom căuta cu atenție și
rugăciune  pe Domnul și  vom aduce  la  tronul  harului  cererile  noastre.  Din nou,  habar  nu
aveam. Am fost cu adevărat luat prin surprindere, de fapt, când am aflat cât de răspândit este
acest  lucru.  Și  asta  este  oarecum  trist  și  tragic  într-un  fel.  Acum,  dacă  nu  vom  face  o
continuare a acestui subiect, posibil chiar săptămâna viitoare, putem totuși să revenim asupra
acestui subiect la o dată viitoare, cu voia Domnului, desigur. Acum am nevoie să mă ascultați
cu privire la acest lucru și este un fel de - este un fel de introducere. Nu intenționez să conving
pe nimeni să facă sau să nu facă nimic. Nu aceasta este intenția mea. Și, din fericire, asta nu
face parte din fișa postului meu, conform Scripturii.  Phiiiu! Presiunea a scăzut.  Asta face
Duhul Sfânt. Duhul Sfânt este cel care ne conduce în tot adevărul. Deci ceea ce trebuie să fac
atunci este să învăț adevărul și să propovăduiesc cuvântul. Și asta am de gând să fac. 

Așadar, vreau să rezolv această chestiune din Scriptură și,  în acest fel,  să ofer trei
motive biblice pentru care nu putem fi încă în necazul de 7 ani. Și sper că acest lucru va fi o
încurajare pentru voi. Cele trei motive sunt următoarele: Numărul 1: Biserica nu a fost încă
răpită. Numărul 2: legământul nu a fost încă pus în aplicare. Și numărul 3: împărăția finală a
omului  nu  a  domnit  încă.  Acum  trebuie  să  prefațez  acest  lucru  prin  furnizarea  bazei
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scripturale pe care este stabilită cronologia sfârșitului vremurilor. Și, din fericire, nu trebuie să
ne uităm mai departe decât în Cartea Apocalipsei, singura carte dintre toate cărțile din Biblie
care promite o binecuvântare celor care o citesc, o ascultă și păzesc lucrurile scrise în ea.
Nicio altă carte din Biblie nu promite o binecuvântare celui care o citește, o ascultă și păzește
lucrurile scrise în ea. Unică pentru această carte este o binecuvântare încorporată. Nicio altă
carte nu are această binecuvântare în ea. Și, de asemenea, unic pentru Cartea Apocalipsei este
ceea ce cineva a numit  cu afecțiune „schița divină”. Și, mai exact, este o ordine cronologică
minunată în care Cartea Apocalipsa poziționează perfect evenimentele profetice din ultimele
zile. Și este vorba de Apocalipsa 1:19. Isus îi spune lui Ioan: „Scrie dar lucrurile pe care le-ai
văzut,  lucrurile care sunt şi cele care au să fie după ele.” Cuvântul grecesc din original este
„meta”, „meta tauta”, „după”, „dincolo”. A nu se confunda cu Metaverse. Asta este o cu totul
altă - nici măcar nu ar fi trebuit să o aduc în discuție, dar am făcut-o. „După aceste lucruri”.
Deci, de fapt, lui Ioan i se spune să scrie ceea ce a fost în trecut, la care a fost martor ocular,
ceea ce este acum prezent, și după, ceea ce se va întâmpla în viitor. 

Și aceasta este schița divină. Iată o diagramă. Apropo, avem un link către un fișier
PDF al acestui grafic, împreună cu un alt grafic pe care vi-l voi arăta mai târziu, dar vreau
doar să trec prin acesta, pentru că este atât de perfect în ceea ce privește sincronizarea tuturor
evenimentelor de la sfârșitul timpului. Capitolul 1 este trecut, ceea ce ai văzut, Ioan. Ce a
văzut Ioan? Ioan L-a văzut pe Isus Hristos răstignit, îngropat, înviat și glorificat. Acesta este
capitolul 1, trecut. Capitolele 2-3, prezentul, acum, Epoca Bisericii, cele șapte scrisori către
șapte biserici, biserici literale, fizice, din Asia Mică. O cunoaștem astăzi, în zilele noastre, ca
fiind națiunea Turcia.  Puteți  merge să vizitați  aceste orașe în care se aflau aceste biserici,
reprezentative pentru Epoca Bisericii.  Noi trăim chiar acum, în momentul în care vorbim,
chiar la sfârșitul Epocii Bisericii. Și acest lucru este important pentru că atunci când ajungi la
capitolul 4, mai exact la versetul 1, totul este din acel punct încolo viitor/răpire. Ce vrei să
spui? O, capitolul 4:1, „După aceste lucruri” meta tauta - i se spune lui Ioan, la sunetul unei
trâmbițe,  Apocalipsa 4:1. „Suie-te aici”. Este luat la cer la sunetul unei trâmbițe. Vă sună
cunoscut? Iar de la capitolul 4:1 pe tot parcursul întregii cărți a Apocalipsei, el are o panoramă
privită  din  cer  asupra  evenimentelor  viitoare  care  vor  avea  loc  după Epoca  Bisericii  din
capitolele 2 și 3. Așa că ajungeți la capitolul 6 și până la capitolul 19 care vorbește despre
viitorul ce încă trebuie să vină, în care nu suntem încă, necazul de 7 ani. 

Și iată care este chestia, și asta este atât de important. Vă rog să mă ascultați. Cuvântul
„biserică” este menționat de 19 ori până când ajungeți la capitolul 4:1. În timpul necazului,
care este consemnat în capitolele 6-19 din Apocalipsa, știți de câte ori se găsește cuvântul
„biserică”?  Zero,  nada,  niciunul;  încerc  să  mă  gândesc  la  alte  limbi,  dar  dacă  folosesc
cuvântul arab, îi voi scuipa pe toți cei din primul rând, așa că nu o voi face. Nu citiți nici
măcar o singură dată cuvântul „biserică” în capitolele 6-19 care tratează necazul, pentru că
biserica nu se află în necaz. Acum citiți despre acești sfinți martirizați și vom vorbi despre ei
în scurt timp. Asta nu este biserica. Acum, capitolul 20, acesta este mileniul, cunoscut și sub
numele de Epoca Împărăției, acea perioadă de timp de 1000 de ani aici pe pământ, și este
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uluitor, dar pământul va fi ca înainte de păcat, înainte de cădere, în starea sa ca în Grădina
Edenului, timp de 1000 de ani. Acesta este mileniul. Și apoi capitolele 21 și 22 se referă la
cerurile  noi  și  pământul  nou  din  veacul  viitor.  Așadar,  putem  lua  acest  șablon,  această
cronologie, această schiță divină și să ne ținem de ea și să o suprapunem peste ceea ce vom
vorbi și vom vedea în continuare? De fapt, vă întreb dacă putem face asta. Vă mulțumesc
foarte  mult.  Cu  această  înțelegere  fundamentală  putem să  luăm și  să  abordăm mai  bine
subiectul „de ce nu ne aflăm în necaz”. Deși acest lucru nu este exhaustiv, în sensul că există
numeroase motive scripturale, este cuprinzător cu motivele principale. Așadar, acestea sunt, în
ordine, cele trei motive menționate mai sus, care stabilesc ferm - formulez astfel cu un motiv,
- stabilesc ferm doctrina sănătoasă, doctrina sănătoasă că nu ne aflăm în necazul de 7 ani. Nu
putem fi. Acum suntem extrem de aproape, dar nu poate să fi început încă, pentru că biserica
nu a fost încă răpită. Încep cu aceasta deoarece credința că suntem în necaz necesită anumite
presupoziții cu privire la răpire, și anume, aceea că răpirea nu mai are loc înainte de necazul
de 7 ani, ceea ce, de fapt, o amână și o reprogramează cândva în timpul necazului de 7 ani. Și
prin aceasta, vreau să spun că dacă acum suntem deja în necazul de 7 ani, înseamnă că acum
răpirea trebuie să aibă loc în timpul necazului de 7 ani. Și există presupoziții suplimentare
incluse cu aceasta, cum ar fi aceea că, acum Antihristul ar trebui să fi fost deja dezvăluit în
acest moment. 

Dacă ne aflăm în necazul de 7 ani,  înseamnă că Antihristul  trebuie să fi  fost deja
dezvăluit.  Chiar  mai  rău  în  ceea  ce  privește  inexactitatea  biblică  este  presupunerea  că
Antihristul  nu este descoperit  până la mijlocul necazului.  Aceasta a fost probabil  cea mai
șocantă pentru mine. Vom vorbi despre asta imediat, dar dacă nu era destul de rău, această
credință că Antihristul - bine, deci Antihristul nu a fost dezvăluit, dar suntem încă în necaz.
Bine, deci când va fi dezvăluit Antihristul? Oh, în mijlocul necazului. Oh, chiar așa? Deci
acum ceea ce ați făcut este să concentrați atenția creștinilor asupra lui Antihrist, nu asupra lui
Isus Hristos, iar Diavolul nu ar putea fi mai fericit. Oh, este atât de fericit. Este exact ceea ce a
vrut  să  facă.  Nu ar  trebui  să  fie  o  surpriză,  având în  vedere  că  ar  trebui  să  se  sucească
Scriptura într-un covrig profetic pentru a reprograma venirea pe scenă  a lui Antihrist pentru
mijlocul necazului. Ei bine, - mă grăbesc. Apocalipsa 11:1-3, lui Ioan i se spune - i se dă
această trestie - spune: „Apoi mi s-a dat o trestie asemenea unei prăjini şi mi s-a zis:  „Scoală-
te şi măsoară Templul lui Dumnezeu, altarul şi pe cei ce se închină în el. Dar curtea de afară a
Templului las-o la o parte nemăsurată,  căci a fost dată neamurilor,  care vor călca în picioare
sfânta cetate patruzeci şi două de luni. (Asta înseamnă trei ani și jumătate) Voi da celor doi
martori ai mei (În necaz) să prorocească îmbrăcați în saci, o mie două sute șaizeci de zile
(Trei ani și jumătate).” 

Acum, de ce subliniez acest lucru? Pentru că acest lucru nu are nimic de-a face cu
revelația Antihristului sau cu începutul necazului. Este vorba despre templu. Spuneți: „Stați
puțin, cum rămâne cu Daniel 9:27?” Așteptați; vom ajunge la Daniel 9:27. Alte motive pentru
a crede că ne aflăm deja  în necaz includ accentuarea exagerată  a anilor sabatici,  a anilor
jubiliari și a lunilor sângerii. Adăugați la aceasta presupunerea că timpul necazului lui Iacov,
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cunoscut și sub numele de săptămâna a 70-a din Daniel, a început deja. Acum vom ajunge la
asta în scurt timp, dar vă rog să-mi permiteți să rezolv mai întâi problema atât a momentului
răpirii,  cât  și,  ulterior,  a  descoperirii  lui  Antihrist.  Acum, vă rog,  aceasta  este  o  doctrină
sănătoasă. Aceasta este o doctrină sănătoasă. Aceasta nu este o teorie. Aceasta este o doctrină
sănătoasă. 2 Tesaloniceni Capitolul 2. Vreau să citesc versetele 1-8, iar versiunea din care
vreau să citesc este Biblia de la Geneva din 1599. Este anterioară versiunii King James din
1611, și există un motiv pentru asta. Versetul 1, apostolul Pavel le scrie tesalonicenilor în
contextul răpirii. Ei erau foarte îngrijorați. Au fost profund tulburați. Și vom vedea de ce aici,
imediat. 

Iată deci ce scrie Pavel prin Duhul Sfânt. „Acum vă rugăm, fraților, (Ascultați) în ce
privește  venirea  Domnului  nostru  Isus  Hristos  și  adunarea  noastră  la  El...”  Aceasta  este
răpirea! Asta e răpirea! Cum așa? Adunare/întâlnire; am vorbit despre asta. Evrei 10:25: „Să
nu părăsim adunarea noastră”, strângerea noastră. Vedeți, pot să-mi adun aici piesele ceasului.
Nu  este  funcțional.  Trebuie  să  fie  asamblat.  Aceasta  este  o  adunare  laolaltă  pentru  El.
Observați  că nu spune când El  coboară  la  noi.  Nu,  asta  este  a  doua venire.  Și  observați
delimitarea doar în versetul 1. Ar fi bine să ne mișcăm puțin mai repede aici, dar aveți răbdare
cu mine. Această delimitare a venirii Domnului nostru Isus Hristos, a doua venire și adunarea
la El este răpirea.  Și acesta este întregul context al acestei  scrisori,  prima lui scrisoare de
asemenea, de altfel. Acum, versetul 2: „Ca să nu vă tulburați deodată în mintea voastră și să
nu vă tulburați nici prin duh, nici prin cuvânt, nici prin scrisoare, ca și cum ar veni de la noi,
ca și cum ziua lui Hristos ar fi aproape”. Cu alte cuvinte, băiete, nimic nou sub soare. Se pare
că a existat o scrisoare falsă purtând numele apostolului Pavel care circula prin Tesalonic și
care, în esență, spunea „suntem în necaz”. 

Eu zic: „Îți bați joc de mine?” Asta se întâmplă acum. Este ca și cum tesalonicenii de
pe atunci s-au uitat la videoclipuri pe YouTube cu tipi care le spuneau că sunteți în necaz.
Răpirea: Ori ați ratat răpirea, ori a fost amânată, ori acum răpirea nu va avea loc înainte de
necazul de 7 ani. Nu e de mirare că sunt clătinați, zguduiți. Nu e de mirare că sunt tulburați,
răvășiți, descurajați, iar această descurajare face loc disperării, pentru că nu-i așa că dacă ar fi
adevărat, și nu este, slavă Domnului, și am fi de fapt în necaz chiar acum... Hm, cum să spun
asta? Ei bine,  probabil  că nu aș fi stat  aici  acum. Mi-aș face provizii,  m-aș pregăti,  m-aș
ascunde, nu m-aș uita în sus. M-aș înghemui, m-aș pregăti pentru, în loc să privesc în sus,
pentru că răscumpărarea mea se apropie. Pentru că acum asta schimbă totul. Acest lucru este
revoluționar.  Nu e de mirare că sunt descurajați. Și nu este interesant în prima sa scrisoare
capitolul 4:17, versetul cheie despre răpire, apropo. 

Nu am timp să merg acolo și nici tensiunea mea nu-mi permite, așa că dați-mi voie să
o  spun  doar.  Cunoașteți  1  Tesaloniceni  capitolul  4:17?  Iubesc  acest  verset;  iubesc  acest
verset!  Versetul  meu preferat  din  toată  Biblia,  alături  de  toate  celelalte  versete  din  toată
Biblia. Trâmbița va suna, și este un strigăt de trâmbiță a lui Dumnezeu, nu a îngerilor. Sunt
două trâmbițe în Scriptură, cu două scopuri. Strigătul de trâmbiță al lui Dumnezeu este pentru
biserică.  Chemarea  de  trâmbiță  a  îngerilor  este  pentru  Israel.  Vă  rog  să  faceți  această
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distincție. Asta va intra în joc aici într-un moment, foarte important. Este sunetul de trompetă
a lui Dumnezeu. Și cei morți în Hristos învie primii. Aceștia sunt toți cei dragi care au plecat
să fie cu Domnul în spirit, absenți din trup. Ei primesc mai întâi noile lor trupuri glorificate. O
explicație foarte rapidă, cea mai bună pe care am auzit-o vreodată. Se aseamănă cu un bec.
Așadar,  suntem  creați  după  chipul  lui  Dumnezeu,  de  natură  trinitară,  Dumnezeu  Tatăl,
Dumnezeu Fiul, Dumnezeu Duhul Sfânt.  Ei bine, suntem trinitari  în natură, trup, suflet și
spirit. Ce se întâmplă atunci când mori? Ei bine, trupul tău se duce în pământul din care a fost
creat, din țărână în țărână. Duhul tău se întoarce la sursă. Duhul Sfânt ne pecetluiește pentru
răscumpărare.  Apostolul  Pavel  a  spus-o  astfel:  „Absent  în  trup  este  să  fiu  în  prezența
Domnului”. Așa că acei oameni dragi ai noștri, fiica mea, mama mea, sper că tatăl meu; cred
prin credință că tatăl  meu, toți ceilalți  oameni dragi, mulți  dintre ei de-a lungul anilor din
această biserică pentru care am făcut slujbe de comemorare, sunt deja prezenți cu Domnul în
spirit. 

Când va suna acea trâmbiță, trupurile lor, trupurile lor glorificate vor învia, iar ei își
vor primi mai întâi trupurile, și asta este în regulă. Îi vom lăsa, cred, știți, nu? Dar „apoi noi,
cei vii și care vom fi rămas”, adică noi, și nu este interesant că apostolul Pavel se include pe
sine  însuși  în  acest  „noi”?  Nu,  gândiți-vă  la  asta.  Cu alte  cuvinte,  el  credea  că  se  poate
întâmpla în timpul vieții  lui,  după planul lui  Dumnezeu. Suntem mereu cu ochii  în patru,
mereu în așteptare, în fiecare generație, pentru răpirea bisericii. Așadar, „noi, cei vii, care vom
fi rămas” vom fi „răpiți sus”, două cuvinte englezești. În limba greacă, este harpazo. De fapt,
nu-mi place cuvântul ăsta. Îmi place Vulgata latină, rapturous - răpire,  transliterat în engleză.
„Răpire” nu sună mai repede decât „harpazo”? Vreau să spun că e cam lent, Har - pa - zo. 

Dar,  „răpirea”,  da!  1  Corinteni  Capitolul  15:51-52   Apostolul  Pavel  face  niște
dezvăluiri.  Este o taină, și se va întâmpla atât de repede, într-o clipită,  nu o clipire, într-o
clipită de ochi. Vom pune deoparte - abia aștept asta - aceste trupuri, coruptibile. Adică, să pui
numai asta la socoteală, nu-i așa?  Vreau să spun, trupul ăsta are o mulțime de kilometri la
bord. Îmi iau unul nou! Într-o clipeală de ochi, ne dezbrăcăm de cele supuse putrezirii și vom
învia nesupuși putrezirii. Primim trupurile noastre glorificate și îi vom întâlni în aer  și vom fi
cu Isus pentru totdeauna! (Publicul spune: "Amin") Și apoi Pavel, la sfârșitul pasajului [din
1Tes.- n.tr.], spune aceste cuvinte: „De aceea, încurajați-vă unii pe alții cu aceste cuvinte”.
Cum vei încuraja pe cineva dacă îi spui: „Bine, vom trece prin necaz, sau cel puțin o parte din
el;  nu știu dacă ești mid-tribulaționist,  înaintea mâniei,  post-trib - „prăjit”,  sau orice ai fi.
Vreau să spun că oamenii vor muri. Vei fi obligat să iei acest semn. Dacă nu o faci, vei fi
decapitat. Și vreau să spun că va fi oribil, incalificabil, îngroziror. „De aceea, încurajați-vă
unii pe alții cu aceste cuvinte”. Cum... nu se poate spune așa ceva. Asta e o cruzime! Nu poți
să spui: „Încurajați-vă unii pe alții cu aceste cuvinte”. Ce cuvinte? O să treci prin iadul pe
pământ. Asta nu mă încurajează. Asta mă deprimă! Și mă sperie și pe mine. Dacă ar fi fost
așa, Pavel ar fi spus ceva de genul: „fiți speriați și pregătiți”. Este prea mult? Bine. Acum, nici
măcar nu am ajuns la partea cea mai bună, versetul 3. 
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Aceasta este cheia. „Nimeni să nu vă amăgească în vreun chip: căci ziua aceea nu va
veni (Necazul, ziua Domnului) decât înainte ca să fi venit mai întâi o îndepărtare.”[Bibla de la
Geneva 1599] El nu spune o îndepărtare de la credință. De fapt, cuvântul grecesc „apostasia”,
care i-a făcut pe mulți  să creadă că este vorba de o apostazie,  o îndepărtare  spirituală.  în
primul rînd (suspină supărător), este o plecare fizică! Pavel nu vorbește despre asta. El va
vorbi despre asta la sfârșitul vieții sale, când îi va scrie lui Timotei. 

Aceasta este prima epistolă pe care a scris-o, către tesaloniceni. Și ambele scrisori se
referă la răpire.  Ar trebui să o calific,  răpirea înainte  de necaz.  Deci,  observați  cuvintele:
„plecarea, răpirea vine mai întâi. Și ca să fie descoperit acel om al păcatului, fiul pierzării”
(Adică Antihristul) care (versetul 4) este un adversar și se înalță împotriva a tot ceea ce se
numește  Dumnezeu,  sau  care  este  vrednic  de  închinare:  astfel  încât  stă  ca  Dumnezeu  în
Templul  lui  Dumnezeu”.[Biblia  Geneva  1599  -  n.tr.]  Oh,  suntem  în  necaz?  Unde  este
templul? Unde este Antihristul? Pentru că a întârziat conform interpretării tale. O să mă iertați
că sunt sarcastic.  Este un sarcasm sanctificat,  în numele lui Isus. Nu, acesta este templul.
Acesta nu este încă acolo și nici Antihristul nu este încă dezvăluit. Versetul 5: „Nu vă aduceți
aminte că, atunci când eram încă cu voi (El a stat cu tesalonicenii doar vreo trei luni cel mult),
v-am spus aceste lucruri?” El i-a învățat pe acești tineri credincioși, când a început această
biserică din Tesalonic,  profeția  biblică.  Nu! Da! Nu se poate! Ba se poate!  El i-a învățat
răpirea. 

O,  de-ar  da  Dumnezeu  ca  pastorii  să  învețe  doctrina  sănătoasă  a  răpirii  dinaintea
necazului... Oh, omule, aceștia sunt credincioși noi; ar fi bine să începi, știi doar... Sunt încă
pe lapte. Hei, am cel mai bun lapte din lume: Laptele răpirii dinaintea necazului. Scrie chiar
acolo pe cutie. Acum, versetul 6, devine mai bun: „Acum știți ce reține (Acesta este cel ce
împiedică)  ca să se arate  la vremea lui.  Căci taina fărădelegii  lucrează  deja  (Este deja la
lucru); doar Cel care acum împiedică (Cel care reține) va lăsa până când va fi scos din cale.
(El nu a fost încă scos din cale) Și atunci (Versetul 8) și atunci (Încă o dată) și atunci se va
arăta acel om rău, pe care Domnul îl va mistui (Abia aștept acest lucru) Domnul îl va mistui
cu Duhul gurii Sale și îl va desființa cu strălucirea venirii Sale.” [Biblia de la Geneva 1599 -
n.tr.]  Aceasta  este  a  doua  venire.  Deci,  ați  prins  asta?  Mai  întâi  este  răpirea,  apoi  este
dezvăluit Antihristul. Răpirea este mai întâi, apoi este dezvăluit Antihristul, și întâi Cel care
oprește este luat din drum apoi este dezvăluit Antihristul. Nu știu cum se poate fi mai clar de
atât. Ei bine, stai puțin, pastore, cu tot respectul, 2 Tesaloniceni 2:3. Chiar crezi că asta este
răpirea? Da. 

Dacă vă interesează, am făcut o scufundare profundă în 2 Tesaloniceni 2:3. A fost pe
14 iunie 2020. Din nou, avem legăturile. Aceasta a fost în studiul nostru verset cu verset prin
2 Tesaloniceni, iar învățătura a fost intitulată: „Răpirea este prima”. De ce? Pentru că răpirea
vine  mai  întâi.  Știu  că  este  profund.  În  această  învățătură  în  mod  special,  am  putut  să
împărtășim corect cuvântul adevărului și, ca atare, să discernem și să înțelegem că biserica
trebuie să fie înlăturată înainte ca Antihristul să fie revelat. De asemenea, la 9 august 2020, în
actualizarea despre profeții intitulată „Dovada răpirii înainte de necaz” (dovadă), am putut,
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bazat pe doctrină sănătoasă, dovezi biblice, să dovedim că răpirea bisericii trebuie să aibă loc
înainte de necazul de 7 ani, punct, punct. Și aceasta din mai multe motive, principalul dintre
ele fiind că necazul de 7 ani este pentru mântuirea națiunii evreiești. Acesta este scopul ei,
ceea ce ne aduce la al doilea motiv pentru care nu putem fi absolut deloc în necazul de 7 ani
încă, și anume pentru că legământul nu a fost încă pus întărit. 

Dacă m-ați  întreba de ce mulți  creștini  bine intenționați  intră  în ceea ce voi numi
„necazul tribulației”, acesta ar trebui să fie motivul. Dați-mi voie să vă explic. Dacă suntem
deja în necazul de 7 ani și biserica este încă aici, în lume, atunci avem probleme serioase,
pentru că trebuie fie să-i înlocuim pe evrei, fie să ne alăturăm evreilor.  Să vorbim despre
Teologia înlocuirii, care este o doctrină a demonilor, Pavel scriindu-i lui Timotei, o doctrină a
demonilor. Așa că haideți să vorbim mai întâi despre asta. De fapt, să nu vorbim despre asta
mai întâi. Să vorbim despre ce se întâmplă dacă biserica nu înlocuiește Israelul? Nu trebuie să
ajungi la Teologia Înlocuirii dacă biserica este încă aici în timpul necazului de 7 ani, în timpul
perioadei cunoscute sub numele de Necazul lui Iacov. Dacă biserica este încă aici împreună
cu Israel în loc să înlocuiască Israelul? Ei bine, atunci, Doamne ferește, trebuie să faci niște
ajustări foarte profunde la Cuvântul lui Dumnezeu, Doamne ferește, pentru a îngloba biserica
împreună cu Israel, nu pentru a înlocui Israelul - vom vorbi despre asta într-o secundă - cu
Israel în timpul necazului lui Iacov. Cine este Iacov? Israel. Vă amintiți când Dumnezeu a
schimbat  numele  lui  Iacov,  Yaachob,  „cel  ce  prinde  de  călcâi”,  în  Israel,  „guvernat  de
Dumnezeu”, iar Yaachob, Israel va avea 12 fii care vor deveni cele 12 seminții ale lui Israel?
Acesta este timpul necazului lui Iacov, nu al bisericii. 

Iată de ce creștinii intră în „necazul tribulației” dacă pot spune din nou așa, pentru că
ei estompează linia  de demarcație  dintre  biserică și  Israel.  Iată o ilustrație.  Tocmai m-am
gândit  la asta.  Sper că este Duhul Sfânt.  (Se uită în sus) Te rog? Mergeți  pe un drum, o
autostradă cu două benzi, nu? Ai linia de demarcație în mijloc, bine? Asta îi ține pe toți în
culoarul lor, ca să zic așa. Ce s-ar întâmpla dacă ați  elimina această linie? Oh, o să aveți
probleme, pentru că este linia care desparte traficul care vine și traficul care se duce. Acum,
dacă eliminați această linie, veți conduce peste tot și există, cu siguranță, un potențial de a
avea loc un accident, care ar putea fi fatal. Și cred că aceasta este o greșeală fatală atunci când
elimini acea linie de demarcație dintre biserică și Israel. 

Dumnezeu nu a terminat cu evreul. Dumnezeu are un plan pentru evreu. El are un
legământ cu evreul și are un legământ și cu mine și cu tine. Și dacă Dumnezeu a terminat cu
evreul, atunci pot să te întreb: cât de sigur ești? Dacă Dumnezeu a terminat cu evreul, poate că
a terminat și cu mine și cu tine. Nu, este un legământ veșnic. Știți ce este un legământ veșnic?
Este un legământ  care durează pentru totdeauna.  El  are  un legământ  și  va respecta  acest
legământ.  Și întreaga casă a lui  Israel,  nu este o expresie literală,  dar este o expresie din
Orientul Mijlociu, chiar și în cultura arabă. În copilărie, ei numeau casa tatălui meu casa lui
Abu Wahid,  tatăl  lui  Wahid.  Asta e Casa lui  -  Casa lui.  Deci vor ajunge la  o cunoaștere
mântuitoare a lui Isus Hristos când își vor da seama că au fost înșelați de Antihrist. Aceasta
este din nou Daniel 9:27, la care vom ajunge aici imediat. Bine, dați-mi voie să fac un pas mai
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departe și să sugerez că, dacă biserica este încă aici în timpul celei de-a 70-a săptămâni din
Daniel, voi, în mod implicit, îi înlocuiți pe evrei și demontați profeția biblică și eliminați acea
linie centrală de pe acel drum. Și iată ce vreau să spun cu asta. 

Cronologia escatologică este construită pe specificul săptămânii a 70-a care urmează
după Epoca Bisericii. Cu alte cuvinte, Biserica trebuie să fie scoasă înainte de necazul de 7
ani, care împlinește ultimii șapte ani din săptămâna a 70-a a lui Daniel, iar aceasta este Daniel
9:27. „El (vorbind de Antihrist) va confirma...” Acum, în ebraică este același cuvânt ca și în
limba mea maternă,  araba.  Este cuvântul higbir. higbir.  Cuprinde ideea de impunător,  mai
puternic, mai mare, superior. Așa că - ușor pentru mine să spun - presupune, în lipsa unui
cuvânt mai bun, că există deja un legământ în vigoare (Țineți-vă bine), pentru că atunci când
va veni Anticristul, el va confirma un legământ care este deja în vigoare. Doar că nu a fost
încă pus în aplicare/consolidat. Deci, el va confirma un legământ cu mulți pentru un „șapte”. 

Acesta este necazul de 7 ani. „La mijlocul celor șapte (marca de trei ani și jumătate),
el va pune capăt sacrificiilor și jertfelor. Și la templu... ” Oh, iată templul, știam eu. Unde este
templul? Oh, este acolo, în Ierusalim, exact așa cum spune profeția biblică și exact la timp. Iar
la trei ani și jumătate - Antihristul a intrat deja intrat pe scenă - și apropo, 2 Tesaloniceni 2,
cum va  obține  Antihristul  închinarea  tuturor  oamenilor  de  pe  pământ?  Semne  și  minuni
mincinoase. Cu alte cuvinte, el va avea deja, pentru primii trei ani și jumătate, va avea un șir
de tot felul de realizări. Uitați-vă la ce a făcut tipul ăsta; cine este în stare să se războiască cu
fiara? Uitați-vă la aceste semne, minuni și miracole, și cu siguranță acesta este Hristosul. Și în
cele din urmă a pus în aplicare acest acord de pace. Niciodată nu a fost pace, și el a făcut-o! Și
acum este un acord de pace, iar el l-a pus în aplicare, higbir, l-a confirmat. „Și la templu va
ridica o urâciune care provoacă pustiire”. [versiunea NIV - n.tr.] Asta-i 2 Tesaloniceni 2. „se
va aşeza în Templul lui Dumnezeu, dându-se drept Dumnezeu.” 

Și atunci evreii își vor da seama: „stați puțin.” Unii cred că va sacrifica un animal
necurat, așa cum a mai fost în istoria lui Israel, dar va fi o urâciune. El va comite o urâciune în
Templul reconstruit, care cred că vine la pachet cu acest legământ de pace. Odată ce vor avea
pace, evreilor li se va permite să reconstruiască cel de-al treilea Templu, iar apoi Antihristul,
în mijlocul necazului, „va așeza urâciunea pustiirii,  până va fi revărsat asupra celui pustiit
întregul prăpăd hotărât”. [NTRL n.tr.] Bine, sunteți în regulă până acum? În regulă. Cineva
mi-a spus că a asculta învățătura dată de tine este ca și cum ai bea apă dintr-un furtun de
incendiu. Ei bine, cel puțin ți se potolește setea. Bine, pastore, de ce este atât de importantă
această profeție din acest verset? Pentru că ne oferă o cronologie specifică în cadrul perioadei
de șapte ani. Vedeți, biserica trebuie să fie scoasă din cale, Cel ce oprește scos din cale, iar
acum Dumnezeu își va concentra toată atenția asupra lui Israel. 

Epoca Bisericii este completă. Biserica nu poate fi acolo cu Israel și, cu siguranță,
biserica nu poate fi acolo ca să înlocuiască Israel. Apropo, acesta este motivul pentru care o
mulțime de tipi plasează biserica în necaz. Pentru că dacă înlocuiești Israelul, ei bine, atunci
trebuie să fii Israel în necaz, pentru că scopul necazului este pentru mântuirea... Dar problema
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este că noi suntem creștini, suntem deja mântuiți. Atunci de ce ar trebui să trecem prin necaz?
Ați auzit-o pe aceasta? Oh, trebuie să ne dovedim. Chiar așa? Mie îmi sună foarte mult a
„fapte”. Trebuie să ne dovedim că suntem demni. 

Ascultă, când eu și soția mea - apropo, am sărbătorit a 34-a aniversare a căsătoriei
noastre acum câteva săptămâni. ( Aplauze ) Da, femeia aceea are comori în ceruri, vă spun eu,
suportându-mă în toți acești ani. 36 de ani; ne-am curtat timp de doi ani. Bine, deci când am
cerut-o în căsătorie, care a fost într-un elicopter - am fost, cuvânt cheie, atât de romantic, știți?
Deschizi ușa - aw! Știți, după atâția ani de căsnicie, e cam ceva de genul „grăbește-te, urcă-te
în mașină! Suntem în întârziere! Ce-i cu tine?” Luna de miere s-a terminat. Bine, dar înainte,
am cerut-o în căsătorie și nu mai puteam aștepta. La propriu - asta e pe vremea aceea, tineri,
chiar aveam calendare pe perete în loc de... da, așa că marcam zilele, număram zilele până la
nuntă, până ne căsătoream în ziua nunții noastre. Abia așteptam! Și cu cât mai mult mirele
nostru? V-ați gândit vreodată la aceasta? Că abia așteptăm ca Domnul să vină și să ne ia de
aici? V-ați gândit vreodată că și Domnul abia mai poate aștepta? El este mirele. Noi suntem
mireasa. Cred că El numără; cred că marchează pe peretele ceresc calendarul până când va
veni acea zi când Tatăl va spune: „Du-te, du-te și ia-ți mireasa!” Vă puteți imagina un mire
spunându-i miresei  sale:  „Nu, trebuie să-ți  dovedești  cu adevărat  valoarea înainte  de a ne
căsători, așa că vei trece prin necaz, dragă”. Și apoi, în momentul în care te-ai căsătorit, soția
ta este toată zdrobită. ( Râsete ) 

Ascultă, dacă ai o ilustrație mai bună, sunt bucuros să o folosesc. De ce ai vrea ca
mireasa ta să treacă prin asta? Nu, apostolul Pavel spune că vreau să te prezint ca pe o mireasă
virgină, pură, frumoasă - îmi place să fac nunți! Știți ce-mi place să fac nunți? Mai mult decât
orice, este să văd expresia de pe fața mirelui când își vede mireasa venind la altar! În primul
rând, este paralizat de frică. E ca... o căprioară în lumina farurilor... Dar el e pur și simplu, știți
voi, uimit, și e atât de prețios. Și bineînțeles, lacrimile curg. Este foarte rău când pastorul care
oficiază nunta este cel care plânge și mireasa trebuie să-i dea șervețelul. În orice caz... cu cât
mai mult e Domnul așa? Bine, acum să ne întoarcem la problema de față. În primul rând
confirmarea, impunerea legământului de către Antihrist pentru acel „ ciclu de șapte” este ceea
ce începe necazul de 7 ani, nu răpirea. Aceasta este ceea ce începe timpul necazului lui Iacov,
a 70-a săptămână din Daniel. Israel îi mai datorează lui Dumnezeu o săptămână, o perioadă de
șapte.  69  au  fost  împlinite.  Mai  este  cea  de-a 70-a,  care  completează;  șapte,  numărul  de
completare. 

Din nou, un alt motiv că această profeție specifică,  înțesată într-acest singur verset
este atât de importantă este că dovedește, într-adevăr, de una singură, că nu suntem în necaz,
pentru că vă întreb, există un legământ confirmat, impus, „higbir” cu Israel și mulți pentru
șapte ani, de care știți? Nu încă. Deci necazul nu a început încă, pentru că necazul își are
începutul prin împlinirea acestei profeții. Întrebare: Este acest legământ deja gata pe loc, gata
să fie confirmat, pus în aplicare de Antihrist, conform Daniel 9:27? Răspuns: Da. Și a fost pus
la locul potrivit cu Israelul în ianuarie 2020, apoi cu „mulți” ulterior, în august al aceluiași an,
2020. În imagine, și am oferit și un link către aceasta, este o captură de ecran în care este
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„Acordul secolului” al lui Trump, așa cum a fost numit, care a fost dezvăluit pe 21 ianuarie
2020.  Dacă  sunteți  interesați,  am făcut  o  analiză  profundă  a  acestui  subiect  și  a  fost  în
actualizarea despre profeții din 2 februarie 2020. Apoi am abordat semnificația profetică a
Acordurilor lui Avraam în actualizarea din 16 august intitulată „Pace cu mulți”. 

Așadar, acest lucru stă acum la dispoziție, iar când Antihristul se va arăta, el va pune
în aplicare ceea ce este deja gata la locul potrivit. Și asta va începe necazul de 7 ani, iar asta
nu s-a întâmplat încă, motiv pentru care nu suntem încă în necaz. Încă un lucru; cred că aș fi
extrem de neglijent dacă nu aș aborda - și acest lucru este foarte important. Din nou, avem un
link către aceasta. Am petrecut ceva timp, am pus laolaltă acest grafic ușor de urmărit, cu
privire la cele șapte judecăți ale peceților din Apocalipsa capitolul 6-8. Motivul pentru care
acest lucru este atât de important, și de aceea oamenii intră în „necazul tribulației”. Ei iau acea
primă pecete pe care am evidențiat-o și voi vorbi foarte repede, care este calul alb, primul din
cei patru cai ai Apocalipsei.  Și nu îl atribuie lui  Antihrist.  Și aceasta este o eroare fatală,
literalmente, într-un anumit sens. 

Așadar, aveți șapte judecăți ale peceților care încep, în mod interesant, cu Apocalipsa
capitolul  6:1.  Vă amintiți  modelul  nostru? Apocalipsa 6-19 se referă la  necazul  de 7 ani.
Așadar, aceste judecăți ale peceților au loc la începutul și pe parcursul celor 7 ani de necaz.
Deci, să le parcurgem. Sper că vor sigila acordul, un joc de cuvinte intenționat. Acestea sunt
judecățile peceților, începând cu 1. Calul alb este călărit de Antihrist, care vine cucerind și să
învingă, și fiți atenți, are un arc. În greacă este cuvântul grecesc „toxon”, de unde obținem
cuvântul nostru românesc „toxină”. și o coroană, care în latină este „Corona”. Acesta este
doar prima pecete; mai avem încă șase. Pecetea numărul 2, calul roșu aprins al războiului care
ia pacea de pe pământ cu o sabie mare și oamenii se omoară între ei. A treia pecete este calul
negru al foametei - am vorbit despre asta - prin intermediul unei hiperinflații severe care va
duce  la  primirea  unui  salariu  pentru  o  singură  zi  de  muncă  doar  pentru  a  cumpăra
ingredientele  pentru  pâine.  Numărul  4,  pecetea  numărul  4  este  calul  gălbui  /  palid,  iar
cuvântul  „palid”  în  limba  originală  a  Noului  Testament  grecesc  este  „Chlóros”,  de  unde
obținem cuvântul nostru românesc pentru clor, clorofilă. Este o substanță chimică, „palid”, și
este calul morții și al Locuinței Morții care-i urmează, și ucide peste un sfert, nu un sfert,
peste un sfert, peste un sfert din pământ. Cum? Prin sabie, foame și fiare sălbatice. Sigiliul
numărul 5: Aici intervin sfinții necazului. Sufletele celor uciși pentru Cuvântul lui Dumnezeu
- oh, apropo, nu am terminat analogia cu becul - îmi pare foarte rău. Bine, trup, suflet și spirit.
Corpul  este  ca  un  bec.  Se  duce  în  pământ  de  unde  a  fost  creat.  Spiritul  este  asemenea
electricității. Se întoarce la sursa sa. Lumina care a fost creată atunci când Spiritul și trupul s-
au unit este sufletul. A încetat, a decedat. Probabil că aș fi făcut o treabă mult mai bună dacă
aș fi făcut-o la momentul potrivit -  a trecut. Dar noi suntem trinitari,  trup, suflet și spirit.
Bine, o să revin asupra acestui subiect la o dată viitoare, dacă mai suntem aici. Deci aceștia
sunt sfinții din necaz care sunt uciși pentru Cuvântul lui Dumnezeu și cărora li se dau haine
albe pentru a se odihni până la împlinirea numărului. Și apoi pecetea numărul 6 este, pe bune,
îngrozitoare, cataclismică, cutremur mare, soarele se face negru, luna ca sângele, stelele cad,
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cerul se retrage, munții se mișcă și omul se ascunde. Și apoi pecetea numărul 7 este liniște în
Cer timp de aproximativ o jumătate de oră. Există o mulțime de speculații cu privire la motiv.
Dar în acest moment, cei șapte îngeri care stau înaintea lui Dumnezeu primesc șapte trâmbițe. 

Acum aduc în discuție și subliniez acest lucru pentru că prima pecete vorbește despre
pericolul foarte clar și prezent, ca să zic așa, al lui Antihrist. Nu va exista nicio greșeală atunci
când Antihristul  va fi  dezvăluit  la  începutul  necazului.  Și,  din nou, faptul  că vedem deja
începutul acestei  „toxine Corona” care se produce acum, înainte de necaz,  este un indiciu
despre cât de aproape suntem de necaz. Acum, acest lucru ne aduce la al treilea motiv pentru
care nu suntem în necazul de 7 ani. 

Ne vom lua restul timpului rămas - nu vă uitați la ceasuri - vom continua în acest
moment să încheiem transmisiunea în direct pe YouTube și Facebook și vă vom redirecționa
către site. Bine, motivul numărul 3: Regatul final al omului nu împărățește încă. Acest motiv
vine la pachet cu răspunsul la o întrebare pe care continuăm să o primim cu privire la injecția
COVID fiind semnul fiarei. Voi face tot posibilul, cu ajutorul Duhului Sfânt, să explic imediat
de ce injecția de acum nu poate fi încă semnul fiarei. Deocamdată vă rog să știți, și acest lucru
este  oarecum sfâșietor  pentru mine,  deoarece  primim acest  lucru foarte  des.  Știți,  iată  pe
cineva care este credincios și care a consimțit când a fost forțat să facă injecția, iar acum se
întreabă dacă și-a pierdut sau nu mântuirea. Nu, nu v-ați pierdut mântuirea. 

Trebuie să spun totuși că dacă ai fost injectat nu poți fi dezinjectat; totuși, dacă ești
salvat și injectat, nu poți fi nesalvat dacă ești injectat. Vreau să fie foarte clar, pentru că dacă
ești născut din nou și ești injectat, faptul că ești injectat nu te face să nu mai fii născut din nou.
Și dacă aveți  un semn de întrebare cu privire la acest  lucru,  v-aș încuraja  cu adevărat  să
petreceți ceva timp în capitolul 8 din Romani. Chiar de la bun început, nimic, nimeni, nici o
injecție,  nici un lucru nu te poate despărți de dragostea lui Dumnezeu. Și, apropo, asta se
întoarce la „fapte”.  Dacă trebuie să facem ceva sau să nu facem ceva pentru a ne păstra
mântuirea, înseamnă că trebuie să o câștigăm, să o păstrăm. Asta înseamnă fapte. Asta nu este
har. Dacă ești mântuit, ești mântuit, ești mântuit. 

Acum,  la  acest  al  treilea  motiv.  Ca  o  introducere  la  aceasta,  permiteți-mi  să  mă
grăbesc să spun că suntem martorii acestei împărății finale care începe să se împlinească în
timp real și cu o viteză amețitoare. Și tocmai din acest motiv s-ar putea explica, deși nu-i
scuză pe cei care au interpretat greșit acest lucru ca însemnând că suntem deja în necaz. O
spun astfel pentru că se pare că acești conspiratori, așa cum îi numesc eu, conspiratorii, sunt
deja  în  control  la  nivel  global  și  profetic.  Ei  nu  sunt.  Nu  încă.  Problema  cu  această
presupunere și interpretare greșită este că lumea poate părea, arăta și chiar simți că suntem în
necaz, dar nu acesta este testul decisiv. Testul decisiv pentru a vedea dacă suntem sau nu în
necaz nu este ceea ce simțim sau vedem, ci mai degrabă, este Cuvântul lui Dumnezeu care are
ultimul cuvânt, Cuvântul lui Dumnezeu. Luăm ceea ce simțim sau ceea ce experimentăm sau
ceea ce vedem și mergem la Cuvânt, nu invers. 
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Iată care este ideea: Împărăția finală a omului pe pământ trebuie să fie instaurată mai
întâi  de momentul în care Isus e va întoarce pentru a instaura Împărăția Sa. Și asta este ceea
ce se întâmplă chiar acum. Exact la timp! Așa că atunci când va începe necazul de 7 ani, ei
vor intra pe scenă în plină viteză, dacă vreți. La întrebarea dacă acest lucru dovedește că nu
suntem încă în necazul de 7 ani, v-aș ruga doar cu umilință să mă ascultați. Vă voi explica și o
voi aduce spre o concluzie. Pentru a face acest lucru, trebuie să vă atrag atenția asupra uneia
dintre cele mai fascinante profeții din toată Scriptura, care se găsește în Cartea lui Daniel. 

Această profeție este cunoscută sub numele de cele 10 degete ale lui Daniel, care se
potrivește cu cele 10 coarne din Apocalipsa, capitolele 7, 13 și 17. Capitolul 2 din Daniel,
permiteți-mi  să  încep  să  citesc  de  la  versetul  41.  Daniel  interpretează  un  vis  pentru
Nebucadnețar. „Şi, după cum ai văzut picioarele şi degetele picioarelor parte de lut de olar şi
parte de fier, (rețineți acest lucru)  tot aşa şi împărăţia aceasta va fi împărţită, dar va rămâne în
ea ceva din tăria fierului, tocmai aşa cum ai văzut fierul amestecat cu lutul.  Şi, după cum
degetele de la picioare erau parte de fier şi parte de lut,  tot aşa şi împărăţia aceasta va fi în
parte tare şi în parte plăpândă. Dacă ai văzut fierul amestecat cu lutul, înseamnă că se vor
amesteca (Ascultă) prin legături omeneşti de căsătorie, dar nu vor fi lipiţi unul de altul,  după
cum fierul nu se poate uni cu lutul. Dar, în vremea acestor împăraţi Dumnezeul cerurilor va
ridica o împărăţie care nu va fi nimicită niciodată şi care nu va trece sub stăpânirea unui alt
popor. Ea va sfărâma şi va nimici  toate acele împărății şi ea însăşi va dăinui veşnic. Aceasta
înseamnă piatra pe care ai văzut-o (Acesta este Isus) dezlipindu-se din munte fără ajutorul
vreunei mâini şi care a sfărâmat fierul, arama,  lutul, argintul şi aurul. Dumnezeul cel mare a
făcut deci cunoscut împăratului ce are să se întâmple după (Meta Tauta) aceasta. (Și apoi
spune asta,  și  îmi place asta)  Visul  este adevărat  și  tâlcuirea  lui  este  temeinică /  sigură”.
„Cuvântul cel mai sigur al profeției biblice”, da! 

Bine, găsim acest lucru menționat din nou în Daniel 7, care specifică acest lucru ca
fiind a patra fiară și a patra și ultima împărăție de pe pământ și, în special, este diferită de
toate celelalte împărății. În ce sens? Oh, în modul în care va devora tot pământul. Împărățiile
anterioare nu au făcut așa ceva. Ca și în cazul Apocalipsei, această profeție descrie împărăția
finală condusă geopolitic de 10 regi, probabil peste 10 regiuni sau sectoare de pe pământ, care
se află toți sub conducerea lui Antihrist. Iar acești 10 lideri mondiali sau regi peste 10 regiuni
sunt  chiar  acum selectați  și  puși  în  poziții  pentru  a  guverna  imediat  ce  Antihristul  va  fi
dezvăluit, ceea ce este ulterior răpirii Bisericii lui Isus Hristos. 

Ca să economisim timp, vă voi trimite la alte două actualizări în care am intrat în mare
detaliu în ceea ce privește acest al patrulea și ultimul regat. Prima a fost de fapt acum patru
săptămâni, intitulată „Conectarea punctelor profetice”. Am făcut legătura între această a patra
împărăție și cea de-a patra revoluție industrială, iar motivul este că cea de-a patra revoluție
industrială este evoluția transumanismului, fuzionând omul-lut cu mașina-fier, iar acestea nu
se amestecă. Asta este. A doua actualizare la care vă vom face referire a fost publicată pe 28
noiembrie anul trecut, cu titlul „Ultimul imperiu stăpânitor al omului”. 
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În  această  actualizare,  am  analizat  cei  10  regi  care  conduc  cele  10  regiuni  ale
întregului pământ, toate aflate sub conducerea lui Antihrist atunci când acesta va fi dezvăluit.
Iar acest lucru răspunde oarecum la întrebarea care ne stă înainte, în sensul că domnia lor nu
poate începe până când nu începe domnia lui Antihrist,  chiar dacă s-ar putea părea că au
început deja. Nu, ei abia se pregătesc. Intrați în actuala criză globală care a adus în prim-plan,
din punct de vedere geopolitic și profetic, cea de-a patra și ultima împărăție a omului, și iată
cum ajung la această concluzie. Criza climatică creată, criza criptografică și criza COVID, cu
reacția care a urmat, va introduce soluția finală. Iar soluția finală va fi executată, cu un joc de
cuvinte, prin intermediul lui Antihrist, care va fi considerat, chiar venerat ca fiind Salvatorul
omenirii. El are soluția finală pentru toate aceste crize globale. Ei le-au creat! Am oferit, de
asemenea,  un link către  actualizarea  de săptămâna trecută,  intitulată  „Constrânși  în colțul
profetic”, care trebuie să vă avertizez că este foarte intensă. Intensă pentru că acoperă știri de
ultimă oră uimitoare care leagă schimbările climatice, criptomoneda și conspirația COVID. În
ea, am aflat că întreaga lume este acum forțată să intre, sau dacă preferați constrânsă, în colțul
profețit al perioadei de necaz. 

Acest lucru ne aduce în cerc complet la motivul pentru care nu suntem încă în necazul
de 7 ani și, de asemenea, la motivul pentru care injecția nu este încă semnul fiarei. Rezistați
cu mine. Nu suntem încă în necaz, pentru că domnia lui Antihrist care conduce pe cei 10 regi
în cea de-a patra împărăție finală nu a început încă. Și nu a început încă pentru că Biserica nu
a fost încă răpită. Iar legământul care începe necazul de 7 ani nu a fost încă pus în aplicare.
Sunteți cu mine? Să vorbim despre această injecție foarte repede. Această injecție în forma sa
actuală nu poate fi încă semnul fiarei, pentru că nu există fiara în acest moment. Și nu există
încă fiară pentru că Biserica nu a fost încă răpită. Iar necazul de 7 ani nu a început încă. Iar
legământul de 7 ani nu a fost încă pus în aplicare. Și împărăția finală a omului nu a domnit
încă. Se pregătește totul? Oh, ar fi bine să crezi asta. Este în curs de înființare chiar acum.
Deci, încă un lucru în legătură cu acest lucru și vă rog, nu știu cum, poate că trebuie să fac o
actualizare doar pentru acest lucru, deoarece pare să fie încă o problemă. 

Injecția COVID actuală nu poate fi încă transumanism. Iar motivul pentru care nu
poate fi încă transumanism și pentru care omenirea nu este condamnată încă pe vecie este că
nu este încă semnul fiarei, pentru că nu există fiara acum. Și nu am început încă necazul. Și
răpirea  nu a  avut  loc încă.  Așadar,  aceasta  este  încă  în  viitor,  nu un viitor  îndepărtat  cu
siguranță, nici măcar un viitor imediat.  Cred că este viitor, viitor. Adică, poate fi în orice
moment de acum încolo, din cauza faptului că totul se pregătește. Iar Cartea Apocalipsei și
schița divină din Cartea Apocalipsei  plasează împlinirea finală  a tuturor  acestor lucruri,  a
tuturor celor de mai sus, direct în necazul de 7 ani, care trebuie să fie după răpire. Răpirea
Bisericii trebuie să aibă loc înainte de necazul de 7 ani. Noi nu suntem în necaz. 

Bine, mă simt mai bine. Voi vă simțiți mai bine? Iată care este concluzia. Faptul că
lumea pare să fie acum în necaz ne arată cât de aproape suntem de necaz. Știți că în această
perioadă a anului îmi place muzica de Crăciun. Iubesc muzica hawaiiană. Îmi place foarte
mult muzica hawaiană de Crăciun. Oricum, vom vorbi mai târziu. Cum este acel cântec? Îl
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știți și voi. (Cântând) ♪ Începe să arate mult ca și cum e Crăciun ♪ Asta a fost destul de rău,
știu. (Cântând) ♪ Începe să arate mult ca și cum e necazul ♪ pentru că așa este. Un ultim lucru,
și pastorul Chuck, care acum este cu Domnul, a făcut această ilustrație, cea mai bună pe care
am auzit-o vreodată. Într-o zi, în timpul sărbătorilor, se afla la mall cu soția lui Kay și se uită
la toate decorațiunile și spune: „Uită-te la decorațiuni, dragă! Oh, sunt atât de încântat! Abia
aștept Ziua Recunoștinței.” Ea spune, „Oh, dragă? Acestea sunt decorațiuni de Crăciun.” El
spune:  „Știu.”  „Știu  că  toate  semnele  și  decorațiunile  sunt  puse  pentru  Crăciun  deoarece
(Cântă) ♪ „Începe să arate mult  precum Crăciunul.  ♪ Dar știu că Ziua Recunoștinței  vine
înainte de Crăciun. Și dacă toate semnele sunt ridicate, înseamnă că suntem foarte aproape de
Crăciun. Cât de aproape suntem de Ziua Recunoștinței?” Răpirea. (Suspin adânc) 

Bine, o să încheiem. Vă mulțumesc pentru răbdare, sincer. Acesta este motivul pentru
care facem aceste Actualizări despre Profeții și am făcut-o de mulți ani, este și motivul pentru
care acum câțiva ani am început să încheiem toate actualizările cu Evanghelia, vestea bună a
mântuirii  în  Isus  Hristos  și  o  explicație  simplă,  copilărească  a  mântuirii  prin  intermediul
ABC-ului mântuirii.  Așadar, ce este Evanghelia? Ei bine, cuvântul „Evanghelie” înseamnă
„vești bune”, datoria ta a fost plătită, ești liber să pleci, vești bune! Stai, ce datorie? Oh, nu
știai că ai o datorie a păcatului? Ei bine, vestea bună este că cineva a venit și a plătit asta
pentru tine în locul tău, și a plătit în întregime, și îți oferă darul pentru care a plătit, darul vieții
veșnice. 

Iată de ce ABC-ul este doar o explicație simplă, este, într-adevăr, un instrument cu
care să fiți echipați, în cazul în care Domnul v-ar prezenta vreodată o ocazie de a-L împărtăși
pe Domnul cu cineva. A este de la a recunoaște sau admite că ești un păcătos, pentru că până
când sau dacă nu recunoști că ești păcătos, nu ai avea cu adevărat nevoie de Mântuitorul sau
nu ai fi interesat de El. Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar”.
Romani 3:23 ne spune de ce. Este „Căci toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”,
au ratat ținta. Romani 6:23 împachetează mai întâi vestea rea cu vestea bună. Care este vestea
rea? „Plata păcatului este moartea.” Este pedeapsa cu moartea. Dar iată vestea bună. „Dar
darul fără plată al lui Dumnezeu este viața veșnică în Hristos Isus, Domnul nostru.” Aceasta
este vestea cea bună, Evanghelia. 

Acum, acest lucru ne aduce la B, care este central,  și care vine ca rezultat  sau ca
expresie a lui A. Când recunoști că ești păcătos, îți vei baza credința în Mântuitor, Crede în
inima ta că Isus Hristos este Domnul.  Romani 10:9-10 spune: „Dacă crezi în inima ta că
Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit”. A crede, a te încrede în. 

Și apoi C-ul în cele din urmă vine de la  a chema numelui Domnului, sau așa cum
spune și Romani 10:9-10: „Dacă mărturisești cu gura ta”, ceea ce din nou, dacă te gândești
bine, este recunoașterea faptului că ești păcătos, crezând în Mântuitorul și chemând numelui
Său, și exact la asta ne referim cu hoțul de pe cruce. Nu știm dacă crima lui a fost furtul. Știm
doar că a fost pedeapsa capitală. Dar el L-a recunoscut pe Mântuitor când celălalt L-a respins.
Și apoi a crezut în El, că El este cu adevărat Fiul lui Dumnezeu și Mântuitorul lumii, și atunci
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L-a chemat și I-a spus: „Îți vei aduce aminte de mine când vei intra în Împărăția Ta?” Iar
răspunsul lui Isus a fost: „Adevărat, adevărat îți spun că astăzi vei fi cu Mine în paradis”. În
cele din urmă, Romani 10:13 spune: „Oricine va cheama Numele Domnului va fi mântuit”.
Apropo,  foarte  repede,  și  cred  că  este  vorba  de  Domnul.  Din  nou,  vă  mulțumesc  pentru
răbdare.  M-am gândit  de  multe  ori  că  unul  dintre  motivele,  sunt  multe,  dar  unul  dintre
motivele principale pentru care am înregistrat pentru noi în Scriptură relatarea celor care au
fost răstigniți împreună cu Isus este acela de a ne da speranță atunci când vine vorba de acea
persoană iubită pentru care ne rugăm de ani de zile. Ei sunt pe patul de moarte, ca și acest om,
și știu că este doar o chestiune de timp. Câți oameni ajung la o cunoaștere mântuitoare a lui
Isus Hristos în clipele lor de moarte? Cred că este pentru a ne da speranță. Este pentru a ne da
speranță. 

Bine,  vom  ajunge  la  mărturia  de  astăzi  „Dar  Dumnezeu”,  dar  vreau  doar  să  vă
împărtășesc rapid un e-mail pe care mi l-a transmis miercuri personalul nostru extraordinar.
Vine de la Daniel Moore, care scrie, și asta în legătură cu acordarea unei scutiri religioase,
„Vă  mulțumesc  pentru  asta.  Am fost  în  al  11-lea  ceas  și  acesta  a  fost  un  duplicat,  dar
originalul a fost primit la timp pentru a fi trimis înainte de termenul limită de depunere. Vă
rugăm să îi transmiteți lui JD (pe care îl ascultăm în fiecare săptămână) că această scrisoare a
fost tot ceea ce a fost depus la Centrul Medical al Universității din Virginia, iar cererea de
scutire   a  soției  mele  a  fost  aprobată  ieri!  Și  aceasta  a  fost  pentru  o  scutire  la  vaccinul
antigripal, care ar fi costat-o locul de muncă. Scutirea ei pentru vaccinul de Covid a fost nimic
mai puțin decât un dar de la Dumnezeu, iar aceasta este cireașa de pe tort! Este asistentă
medicală în spital și este singura care a rămas neinjectată. Toți ceilalți care s-au opus au fost
concediați sau au demisionat. Mulțumesc, JD, și mulțumesc, Doamne. Ar fi fost considerabil
de dificil dacă și-ar fi pierdut locul de muncă chiar acum. 3 decembrie (care se apropie) ar fi
fost ultima ei zi.” Slăvit să fie Domnul. 

Bine, azi primiți două mărturii pentru una. Iată mărturia „Dar Dumnezeu”. Aproape
am terminat. Din nou, vă mulțumesc pentru răbdare. Vine de la Ryan Peters, pe care am avut
recent  privilegiul  de  a-l  întâlni  când  a  fost  în  vizită  aici.  El  mi-a  împărtășit  următoarea
mărturie „Dar Dumnezeu” de la prietenul său Scott, care scrie: „Pastor JD, eu și soția mea și
cei  patru  copii  extraordinari  ai  noștri  dorim  să  vă  mulțumim  colectiv  și  sincer  și  să  vă
încurajăm.  Fiul nostru de 18 ani  a spus-o acum câteva  săptămâni  și  mi-am dat  seama pe
moment cât de corect era. „JD Farag ne-a salvat viețile”. La propriu. Lasă asta să se așeze. 

În decembrie 2019, auzeam discuții pe canale secundare despre un nou virus în China.
Deși inițial am fost neinteresat, discuțiile au crescut în volum și incoerență. Apar actualizările
despre profeție. Nu a trecut mult timp până când am ajuns să aștept până la ora locală 15:00 în
fiecare  săptămână  pentru   a  asculta  transmisiunea  în  direct.  Îmi  amintesc  foarte  bine  că
auzeam cuvintele pe care nu le voi uita niciodată. „Odată ce ai fost vaccinat, nu mai poți fi
nevaccinat”. A fost ca o împușcătură în aerul nopții, iar timpul a fost suspendat pentru o clipă.
Mi-a  luat  ceva  timp  să  procesez  totul.  Inițial,  acest  lucru  nu  i-a  picat  bine  soției  mele,
deoarece simțea o imensă presiune socială de a ceda la o narațiune absurdă și de a se lăsa
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injectată.  În  timp  și  investigând,  sunt  fericit  să  vă spun că  ea  și  întreaga  noastră  familie
apropiată a păstrat puritatea „din generațile” noastre și că nu avem niciun regret. Am fost
marginalizați din punct de vedere social, am fost luați în râs de colegi în plan profesional și
am fost certați de familia noastră extinsă. În unele momente ne-am simțit foarte mult izolați și
condamnați. Dar Dumnezeu. Și acesta este adevăratul motiv în scris. Din cauza convingerilor
și deciziilor noastre, ne-am conectat, fără să vrem, cu un ecosistem complet nou de „prieteni”
care  au  devenit  ca  o  familie  pentru  noi,  inclusiv  Ryan  și  Rose,  care  stau  în  fața
dumneavoastră. Aceste noi diversiuni sociale și devieri de curs și de direcție au produs noi
adunări, noi locuri de întâlnire, noi forumuri și alianțe reînnoite care sunt cumva mult mai
semnificative și mai interesante decât cele pe care le-am experimentat înainte de a fi cu toții
amenințați  și  criticați.  Există  o  comunitate  de  biserică  la  câteva  minute  de  clădirile
Parlamentului  din  (rețineți)  Ottawa,  Canada,  care  depășește  capacitatea  săptămânală.  (Îmi
place când Dumnezeu face asta!) Sute de persoane care au fost ostracizate și proscrise au
venit  să  caute adăpost  și  să găsească afinitate  și  comunitate  sub stindardul  libertății  și  al
credinței în Hristos. Acest lucru ar fi fost imposibil în urmă cu doi ani. Sunt inginer de cale
ferată la unul dintre transportatorii noștri naționali și mi s-a spus acum 18 luni că voi fi pus în
concediu administrativ neplătit dacă nu mă conformez cu mandatele federale. Perspectiva de
a-mi pierde locul de muncă părea slabă în comparație cu pierderea vieții mele și presupun că
acesta este fundamentul tuturor acestor discuții și al tuturor actualizărilor dumneavoastră. Este
vorba de a alege viața. Vă mulțumim că ați fost vocea care a strigat literalmente în deșert
„STOP!”. Îți mulțumesc. Copiii noștri vă mulțumesc. Niciodată, niciodată să nu încetezi să
bați toba și să cânți cântecul tău. Bine, voi bate toba; ar trebui să mă opresc din cântat. Am
fost provocat personal de actualizarea dvs. să examinez și să îmbrățișez exemplul profetului
Mica. Fie ca noi toți să avem mentalitatea lui Mica în aceste zile întunecate și pe sfârșite. În
curând și foarte curând, Scott, Carole, Nicolas, Chantelle, William și Aliyah." 

Slăvit să fie Domnul! Kapono, vino sus. (Aplauze) Oh, prieteni, haideți să vă ridicați.
Din nou,  vă  mulțumesc  foarte  mult.  Domnul  îmi  cunoaște  inima;  chiar  încerc  să  scurtez
actualizările.  Știu  că  nu  pare  așa,  dar  trec  printr-un  proces  epuizant  pe  o  perioadă  de
aproximativ patru sau cinci zile în timpul săptămânii pentru a pregăti actualizarea. Și așa că
mă duc și mă întreb: „O, cum aș putea să o condensez? Cum pot să o scurtez?” Știți ce am
ajuns să fac?  Să lungesc actualizarea.  Așa  că o să  încerc  ceva  diferit.  Nu voi  face  nicio
revizuire. Am de gând să o las în pace, și atunci poate că nu voi mai adăuga nimic la ea. Nu
promit, dar poate că într-o zi vom avea o actualizare care nu va fi - nu vă uitați încă la ceasuri
- la fel de lungă, atât de lungă. Sunteți foarte amabili, vă mulțumesc. 

Să ne rugăm: Tată din Ceruri,  vai, o mulțime de lucruri, este din nou greu, dar este
atât  de  necesar.  Doamne,  îmi  pare  atât  de  rău  pentru  oamenii  care  au  crezut  în  această
minciună că suntem deja în necaz. Cât de deznădăjduiți am fi dacă ar fi adevărat? O, Doamne,
speranța noastră, speranța noastră binecuvântată este atunci când trâmbița va suna. Te rog,
Doamne, nu lăsa dușmanul să fure asta. Te rog, nu lăsa dușmanul să încurce. El este autorul
confuziei și tatăl minciunii. Nu-l lăsa să mintă pe poporul Tău, pentru că va schimba totul și
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modul în care ne vom trăi viața în acest ultim ceas. Și Doamne, îți mulțumesc. Îți mulțumesc
foarte mult că nu suntem încă în necaz. Îți mulțumesc atât de mult că acea trâmbiță va suna. Și
rugăciunea mea de încheiere este doar să Te rog, să Te implor cu adevărat pentru oricine nu
Te cunoaște, nu Te-a chemat, crezând în Tine, punându-și încrederea în Tine, Doamne, mă
rog ca astăzi, astăzi să fie ziua mântuirii lor. Iar pentru aceia dintre noi care umblăm cu Tine
de  ani  de  zile,  veghind,  așteptând,  Doamne,  mă  rog  doar  ca  apostolul  Pavel  către
Tesaloniceni, mă rog să ne încurajăm unii pe alții. Avem nevoie de încurajare chiar acum doar
pentru a rezista ca biserica din Filadelfia. Rezistă, rezistă, nu mai durează mult, vin repede.
Stai așa. Ei bine, ne ținem, Doamne, cam cu dinții, dar ne ținem. Și Doamne, vino repede.
Maranatha, în Numele lui Isus, amin.
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